



Australian Vanadium

Australian Vanadium 任命中国专家构建以亚洲为核心的关系

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 聘请中国专家 Mastermines 协助公司实施以亚洲为核心的市场营销战略。

鉴于公司寻求发展对 Gabanintha 的兴趣和产品的潜在市场（作为钢铁添加剂和不断扩大的储能相关应用范围），未来，Mastermines 将为 AVL 提供积极的方式在中国投资。

董事总经理 Vincent Algar 评论道：

“进入中国和亚洲可能代价高昂且费时，但 Mastermines 将帮助我们目前的业务扩展到地球上增长最快的地区。”

AVL 主要专注于推动 Gabanintha 的正式开发和生产。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium appoints China-specialist to build Asia focused relationships

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has engaged China-specialist Mastermines to assist the company with an Asia focused relationship and marketing strategy.

Mastermines will provide AVL with an active approach towards Chinese investment in the future, as the company seeks to develop interest in Gabanintha and markets for its potential products, as a steel additive and for an ever-widening range of energy storage related applications.

Vincent Algar, managing director, commented:

"Making inroads into China and Asia can be costly and time consuming, with Mastermines assisting we will be able to extend our current campaigns to the fastest growing region on the planet."

AVL is focused primarily on advancing Gabanintha towards feasibility and production.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China